

TRACI

هوية عبد الفطــر Brand Toolkit Eid El Feitr 2025







اللي يميّز عيدنا، جمعاتنا، مع الأهل، والأصدقاء، وكل أحد قريب من قلبنا، ولأننا معروفين بكرمنا وضيافتنا، خصوصًا بالأعياد، يخلينا جدًا مرحبين بأي زائر وسائح داخل المملكة

What makes our Eid special is the gatherings with family, friends, and everyone close to our hearts. Since we are known for our generosity and hospitality, especially during the holidays, we are always welcoming to any visitor or tourist in the Kingdom





العيد، كله فرح ووناسة، وبهالعبارة نب<mark>ي نقولك، إنك</mark> بفعالياتنا، فرحتك بالعيد، طبعًا بتزيد

Eid is all about joy and happiness, and with this statement, we want to tell you that with our events, your happiness during Eid will definitely increase.













Eid Messages رسائل العيــد







مظاهر العيد

مع التكبيرات، يبدأ عيدنا، وتبدأ ملامح العيد تبان، تتعلق الزينة، والعزيز يجينا، بكل بيت بكل حارة وبكل شارع، يبان جو العيد وفرحته، وترحيبنا هذا بالعيد، من حبنا وشوقنا له٠

Eid Customes

With the sounds of Takbeer, our Eid begins, and the signs of Eid start to appear. Decorations are put up, and loved ones come to visit us. In every house, neighborhood, and street, the spirit and joy of Eid are visible, and this welcoming of Eid is a reflection of our love and longing for it.



Gereral Entertainment Authority

الضيافة

مع العزايم، يبان جودنا وكرمنا، وين ماتروح بتلقم من يرحب فيك بفنجال قهوة، وتمر تقدع منه، والحلويات المتنوعة، لأن الضيافة طبعنا.

Hospitality

With the invitations, our generosity and hospitality shine through. Wherever you go, you'll find someone welcoming you with a cup of coffee, some dates to snack on, and a variety of sweets, because hospitality is part of our nature.





عطايا العيد

قبل ما يجي العيد، يبدأ موسم تجهيز الهدايا، اللي تتوزع على الجميع صغار وكبار، وطبعًا ما ننسى أبائنا وأمهاتنا اللي يروحون يصرفون الفلوس عشان يعطون الكل عيديته وما يقصرون مع أحد

Eid Gifts

Before Eid arrives, the season of preparing gifts begins. These gifts are distributed to everyone, young and old. Of course, we don't forget our fathers and mothers, who spend money to give everyone their Eid gift and make sure no one is left out.



شكل الاحتفال

بكل عيد, نروح نشوف بدايته عن طريق الألعاب النارية, اللي تملم سماء كل مدينة احتفالًا بالعيد, والكل يكون طالع يستمتع بوقته مع الأهل والأحباب.

Celebration Style

General Entertainment Author

At every Eid, we witness its start with fireworks lighting up the sky of every city in celebration. Everyone steps out to enjoy their time with family and loved ones.





Elements _____



العناصر











لتحميـل الملفات المفتوحة DOWNLOAD OPEN SOURCE FILES



ARA AN

RAAM

